
 

 

Het College van Burgemeester en Wethouders 
Gemeente Sittard-Geleen 
Postbus 18 
6130 AA Sittard 
 
Sittard-Geleen, 29 maart 2023 
 
Betreft: vragen ex artikel 43 RvO inzake eventuele grindwinning op de Graetheide 
 
 
Geacht College, 
 
Zaterdagmiddag 25 maart jl. waren alle raadsleden van de gemeentes Sittard-Geleen en 
Stein uitgenodigd voor een bijeenkomst georganiseerd door de werkgroep Geen 
Grindwinning Graetheide (GGG). Onze fractie was met meerdere raadsleden aanwezig bij 
deze druk bezochte bijeenkomst in het Tuurhoes te Guttecoven.   
 
De bijeenkomst stond in het teken van het mogelijk ontgrinden op de Graetheide door de 
firma L’Ortye uit Hoensbroek. Tijdens de bijeenkomst kwamen afgevaardigden van de 
dorpsplatforms Graetheide, Urmond, Berg/Nattenhoven, Guttecoven en Einighausen aan 
het woord. Daarnaast hadden ook het comité Graetheide Groen, IVN Born, LLTB en Natuur 
en Milieufederatie Limburg een bijdrage. Alle instanties gaven duidelijk hun bezwaren 
tegen het mogelijk ontgrinden van het 80 hectare grote gebied langs het Julianakanaal.   
 
Daarnaast gaf de werkgroep GGG in een presentatie weer hoe en wanneer zij over deze 
plannen contact hebben gehad met de gemeente vanaf 2021.   
 
Ten aanzien van dit dossier heeft de CDA-fractie de volgende vragen: 

1. Bent u bekend met de meest recente plannen van de firma L’Ortye uit Hoensbroek 
om in dit gebied eventueel te gaan ontgrinden?  

 
2. De werkgroep GGG gaf tijdens de bijeenkomst op zaterdag 25 maart jl. aan dat er 

een enquête door het Graetheidecomité is uitgezet onder hun leden waarbij een 
ruime meerderheid van de geraadpleegde leden aangeeft tegen eventuele 
grindwinning op de Graetheide te zijn. Ben u bekend met de resultaten uit deze 
enquête?  
 

 
 



 

3. De werkgroep GGG gaf tijdens de bijeenkomst op zaterdag 25 maart jl. aan dat de 
participatie met omwonenden over dit dossier nog niet geregeld is. Klopt deze 
bewering van de werkgroep GGG?  Wie zou deze participatie volgens u moeten 
gaan vorm geven en oppakken indien er sprake zou gaan zijn van grindwinning op 
de Graetheide? Wanneer zou dit traject moeten beginnen volgens u? Hoe zou dit 
traject volgens u dan moeten worden vormgegeven? Welke entiteiten, 
werkgroepen en platforms zouden hierbij volgens u in ieder geval in stelling 
gebracht moeten worden?  
 

4. Door de werkgroep GGG werd aangegeven in de bijeenkomst dat de gemeente al 
bijna een jaar bezig zou zijn met voorbereidingen voor eventuele grindwinning. 
Klopt dit? Zo ja, kunt u aangeven wat de stand van zaken is met betrekking tot de 
door u te starten voorbereidingen voor eventuele grindwinning op de Graetheide?  
 

5. Volgens de werkgroep GGG gaf het college in 2021 aan dat grindwinning alleen 
aanvaardbaar is indien het van meerwaarde is voor de vergroening van de 
Graetheide. Wat is op dit moment het standpunt van het college ten aanzien van 
eventuele grindwinning op de Graetheide?  
 

6. Bent u op de hoogte van de plannen van de LLBT die tijdens de bijeenkomst van 
de werkgroep GGG op 25 maart jl. werden gepresenteerd? Zo ja, wat vindt u van 
deze plannen?  
 

7. Het plangebied is eigendom van DSM. Is bij het college bekend of DSM van plan is 
om de bewuste grond op de Graetheide te verkopen? 
 

8. Mocht er sprake gaan zijn van eventuele grindwinning op de Graetheide, wat zijn 
dan de concrete gevolgen voor de Kingbeek in dit gebied? Wordt hierin ook 
overleg gezocht met het Waterschap Limburg? 
 

Graag zien wij uw antwoorden binnen de gestelde termijn tegemoet. 
 
Hoogachtend, 
Namens de CDA-fractie Sittard-Geleen, 
 

   
Raadslid    Raadslid                  Fractievoorzitter 
 


